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Abstract (en)
Use is claimed in machine dishwasher agents (especially those used in the rinsing stage) of non-alkali metal salts (I) of optionally unsaturated,
mono- or poly-hydroxylated >= 8C fatty acids and/or of resin acids. Independent claims are also included for the following: (1) Rinsing agents
containing (I). (2) Particulate rinsing agents comprising by wt. (I) (0.1-70%), together with: (a) carrier (0-65%), (b) covering material of melting point
above 50[deg]C (30-70%), (c) fat(s) (0-65%) and (d) further active agents or aids (0-50%). (3) Builder-containing shaped bodies containing (I) at
0.5-60 (especially 5-30) wt.%. (4) Multi-phase shaped bodies composed as in (2). (5) A container which is hung in the dishwasher and which is (at
least on one side) permeable to a composition containing (I).

Abstract (de)
Der Einsatz von Metallsalzen einer unverzweigten oder verzweigten, ungesättigten oder gesättigten, ein- oder mehrfach hydroxylierten Fettsäure
mit mindestens 8 Kohlenstoffatomen und/oder einer Harzsäure mit Ausnahme der Alkalimetallsalze in Reinigungsmitteln für das maschinelle
Geschirrspülen bewirkt vorteilhafte Effekte, insbesondere dann, wenn die Metallsalze im Klarspülgang zur Anwendung gelangen. Bevorzugte
Metallsalze sind solche der Ricinolsäure und/oder der Abietinsäure, vorzugsweise Zinkricinoleat und/oder Zinkabietat, insbesondere Zinkricinoleat.
Es werden teilchenförmige Klarspüler Reinigungsmittelformkörper für das maschinelle Geschirrspülen, mehrphasige Reinigungsmittelformkörper und
Artikel zum Einhängen in Geschirrspülmaschinen offenbart.
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